

الرقم: ٥٠١٥/٥/٢٠١٦
التاريخ: ١٤٣٨/١١/٢١ هـ
المرفقات:



السلامة والأمن والنقل الجوي

تعميم GACA Circular

To: National Airlines in Kingdom of Saudi Arabia.

إلى: شركات الطيران الوطنية بالمملكة العربية السعودية.

Subject: Importance of referring to (911) as an emergency number for the security authorities in Makkah Al Mukarramah Region, which should be emphasized by writing it on boarding passes for all Flights to the Jeddah and Taif governorates.

الموضوع: أهمية الإشارة إلى الرقم (٩١١) على بطاقات صعود الطائرة للرحلات المتجهة لمحافظة (جدة، الطائف)، كرقم طوارئ للجهات الأمنية بمنطقة مكة المكرمة.

Reference:

Telegram of HRH the Crown Prince, First Deputy Premier Minister, Minister of Interior, No. 116369 corresponding to 03/05/1438.

المرجع:
برقية صاحب السمو الملكي ولي العهد نائب رئيس مجلس الوزراء وزير الداخلية رقم ١١٦٣٦٩ وتاريخ ٠٣/٠٥/١٤٣٨ هـ.

Background:

The Ministry of Interior (M.O.I) has recently launched in Makkah Al Mukarramah region, the unified Security Project (911) for the purpose of serving all incoming travelers to Jeddah and Taif governorates.

نبذة:
دشنت وزارة الداخلية مؤخراً بمنطقة مكة المكرمة، مشروع العمليات الامنية الموحدة (٩١١) لغرض خدمة جميع المسافرين القادمين لمحافظة (جدة، الطائف).

Instructions:

All national Airlines in the kingdom of Saudi Arabia, must add the number (911) as an emergency number for the security authorities in Makkah Al Mukarramah Region, in the boarding pass of all Flights to Jeddah and Taif governorates.

التعليمات:
يجب على جميع شركات الطيران الوطنية في المملكة العربية السعودية مراعاة التقيد بوضع الرقم (٩١١) على بطاقات صعود الطائرة للرحلات المتجهة لمحافظة (جدة، الطائف) كرقم طوارئ للجهات الأمنية بمنطقة مكة المكرمة.

Attachment(s): Nil attachments

المرفقات: لا توجد مرفقات

مساعد الرئيس للسلامة والأمن والنقل الجوي
Assistant President, Safety, Security & Air Transport

كابتن/ عبدالحكيم بن محمد البدر
Capt. Abdulhakim M. Albadir